

Механизъм за изчисляване на потребителски такси

Съгласно чл. 17 от Закона за социално подпомагане, социалните услуги се извършват срещу заплащане на такси от лицата, които ги ползват.

За ползване на услугите:

- дейности за лична помощ;
- дейности за социална подкрепа и социално включване;
- комунално-битови дейности,

предоставяни от „Звено за услуги в домашна среда” към ДСП Шумен, месечната потребителска се изчислява спрямо личния доход на потребителя (съгласно § 1, т. 10 от допълнителните разпоредби на ППЗСП), определена както следва:

Потребители, чийто доход е равен или по-нисък от:	Диференцирана ставка за потребителска такса
1. Гарантирания минимален доход (ГМД)*	0.17 лв./час
2. Двукратния размер на ГМД	0.19 лв./час
3. Трикратния размер на ГМД	0.22 лв./час
4. Четирикратния размер на ГМД	0.26 лв./час
5. Петкратния размер на ГМД	0.31 лв./час
6. Шесткратния размер на ГМД	0.37 лв./час
7. Седемкратния размер на ГМД	0.45 лв./час

1. Потребители, чийто личен доход надвишава седемкратния размер на ГМД заплащат такса в размер на 1,50 лв./час.

2. Месечната такса на всеки потребител се равнява на месечния брой получени часове за услуги, умножени по съответната диференцирана ставка.

* Определя се ежегодно с ПМС, от 2007 г. ГМД е 65 лв.